
Referat                 
MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & 
STED: 

Kirstinedalsskolen, 13. maj 2015 kl.18:30 – 21:30 

Møde. NR. 8 – 2014/15 

Tilstede  

Tommy Gladov – TG 

Lasse Odgaard – LO 

Søren Hesselberg Bruun - SH 

Søren Nicolaisen - SN 

Britta Martinetz Iversen – BI 

Claus Melcher  - CM ( lærer) 

Anita Hansen – AH (SFO-leder) Referent 

Tommy Hagel Jensen - TO (Skoleleder) 

Annette Nordal Lund 

 

Afbud fra Frederik fra elevråd, Tommy Brun, Hanne Rathje Andersen, Anne 

Lise SFO og Lene Birk Ottesen 

Dagsorden Referat. 
1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra 

møde nr. 7 den 14.4.2015 

Referatet godkendes med følgende 

tilføjelser:  

 

I referat skal anføres både afbud og 

deltagere.  

 

Punkt 9: I forbindelse med skolerådsmøde 

d. 15. april 2015 deltager Lasse og Claus.  

 

Punkt 6. Det var Søren N, Tommy G. og 

Lene der satte sig sammen og lavede 

oplæg til dialogmøde d. 19. maj. 

  

Punkt 11. Der var punkter til lukket punkt, 

men det bliver ikke ført til referat derfor 

er referatet tomt ved det punkt.  

 

Punkt 5. Der tilføjes, at det primært er 

nye forældre, der ikke overholder 

indkørselsforbuddet. Anita udsender 

orientering til nye forældre om parkering.  

Herefter er referatet godkendt 



3. Nyt fra elevrådet Ingen punkter 

4. Dialogmøde med 

kontaktforældre 

Debat. 

Der er nu 19 tilmeldte til dialogmødet d. 19. 

maj 19.00-21.00. Mødet gennemføres. Tommy 

G byder velkommen. Tommy G. og Lasse 

fremlægger oplægget. Derefter åben dialog 

med kontaktforældre.  

5. Princip om brug af 

mobiltelefon 

Beslutning: 

Bestyrelsen ændrer følgende: ”Ved grov 

og/eller gentagende overtrædelser 

håndhæves ………” ændres til ”Ved 

overtrædelser kan elevens mobiltelefoner 

inddrages og udleveres efter endt 

skolegang”. 

Der tilføjes følgende under håndhævelse. 

”Ved grov og/eller gentagende 

overtrædelser informeres hjemmet og 

yderligere tiltag kan iværksættes”.   

 

Der indskrives desuden en note om  

At mobil og andet privat udstyr 

medbringes på eget ansvar 

 

Ændringerne indskrives i ”princip for brug 

af mobiltelefon” og udsendes med referat. 

På næste bestyrelsesmøde godkendes 

ændringerne.  

6. Dimission Der er Dimission onsdag d. 24. juni kl. 19.00-

21.00 i hal B. Beslutning:Tommy H 

overrækker afgangsbevis sammen med 

klassens team. Foto spørg Randi om aftale 

– pris ud med referat. Eleverne har 

indmarch. Ud over dette følger vi Randis 

oplæg. Husk rød løber. ½ l. sodavand og 

vand, chips og jordbær, kransekager. 

Blomster til udsmykning. Store flag. Duge 

og servietter.  

Skolebestyrelsen gør klar på selve dagen 

fra kl. 18.00.  

Skolebestyrelsen laver indkøbsliste og 

køber ind.  

Opmærksomhed på opbevaring af 9. 



klassernes mobiler m.m. 

 

Punktet tages op på næste møde. 

7. Skoleårets planlægning Det går rigtig godt og Tommy H. er af den 

overbevisning, at vi er klar til at begynde at 

lægge skema lige efter pinse.  

 

Vi har søgt og fået penge fra en 

inklusionspulje i Køge Kommune til en 

familieklasse. Der bliver plads til seks børn 

afgangen.   

 

Det nye skoleår vil skoledagene variere i 

længde - nogle dage vil være lidt længere og 

andre kortere. Det sker af hensyn til at 

skabe mulighed for samarbejde 

medarbejderne imellem. Teamstrukturen vil 

blive mere tydelig.  

8. Status over elevtal 

- Til og fraflytninger 

To flyttet og ingen ind. Vi har nogle 

omgængere i år. Vores to 1. klasser bliver til 

3 2. klasser fra skoleår 15/16.   

9. Bordet rundt Tommy H 

 Vi har haft evaluering af 

skolereformen samt af 

inklusionsindsatsen. Aflevering af 

udviklingsplanerne er skubbet til 

september. 

 Køge Kommune har lige igangsat 

arbejdet med ny personalepolitik. 

Tommy B. er med i en af 

arbejdsgrupperne. 

Tommy G.  

 Laver ”Bestyrelsespost” til udsendelse 

lige før sommerferien. Input sendes 

snarest 

Claus  

 ref. Skolerådsmøde. Der var debat om 

profilskoler. Tilbagemeldingen tilbage 

til udvalgsformanden var, at man ikke 

skulle sættes nye skibe i søen så 

længe skolereformen udrulles. ideen 

om profilskoler blev drøftet – der var 



klar tilkendegivelse om at såfremt det 

skal komme, skal det være noget der 

kommer nedefra og ikke søsat af 

Skoleudvalget. Der var orientering om 

budget 2016. Der skal afgives 

høringssvar den 21. august. 

 

Lasse  

 ”Skolemad nu” har været forbi med 

materiale om deres ordning. Lasse 

inviterer ”skolemad nu” til at komme 

og præsentere deres tilbud på næste 

møde. 

 

Næste skolebestyrelsesmøde starter kl. 

18.00  

10. Evt. Sensommer fest – tages op på dagsorden 

næste møde.  

11. Lukket møde Orientering 

 


